
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Mieczys³awa Augustyna

na 69. posiedzeniu Senatu
w dniu 27 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Z niepokojem przyjmujê decyzjê o nieujêciu obwodnicy Ujœcia zaplanowanej w przebiegu drogi krajo-
wej S11 w „Programie Budowy Dróg Krajowych na lata 2011–2015”.

Niepodjêcie szybkiej i pe³nej modernizacji tej drogi nie tylko stanowi barierê dla rozwoju i dla nowych
inwestycji w kilku wa¿nych regionach, ale równie¿ przybli¿a moment katastrofy komunikacyjnej, jako
¿e przelotowoœæ „jedenastki” ju¿ dziœ jest znacznie mniejsza. W wielu miejscowoœciach dokuczliwoœæ
ha³asu i spalin jest tak du¿a, ¿e zdeterminowane spo³ecznoœci lokalne organizuj¹ komitety, aby prote-
stowaæ przeciwko dalszemu odk³adaniu inwestycji.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Jak w najbli¿szym czasie wygl¹daj¹ plany inwestycyjne w stosunku do drogi S11 w Wielkopolsce?
2. W jakim czasie przewiduje Pan Minister realizacjê obwodnicy Ujœcia i Pi³y?
3. Na jakim etapie zaawansowania s¹ starania o wpisanie drogi S11 do transeuropejskiej sieci trans-

portowej TEN-T?

Z wyrazami szacunku
Mieczys³aw Augustyn




